

## Patient Information Computed Tomography

---

PATIENT NAME: \_\_\_\_\_ APPOINTMENT DATE AND TIME: \_\_\_\_\_

**NOTE: For all examinations, you must arrive at the hospital 10 to 15 minutes before your appointment to allow time to process the paper work. Late arrivals will be rescheduled to an alternative date.**

1. You will be notified by the hospital with the preparation instructions and appointment date and time for your CT study.
2. Please bring your medications list.

Please note: A cancellation fee of \$50.00 will be charged if you do not attend your appointment and do not provide notice of cancellation at least 24 hours in advance.

### Préparation pour une Tomodensitométrie

**NOTE : Peu importe l'examen que vous devez passer, vous devez arriver à l'hôpital 10 à 15 minutes avant l'heure de votre rendez-vous afin d'avoir le temps de remplir les formules. Les arrivées tardives seront reportées à une autre date.**

1. Un représentant de l'hôpital vous indiquera la date et l'heure de votre rendez-vous, ainsi que les directives à suivre pour votre étude tomodensitométrique.
2. Veuillez apporter une liste de vos médicaments.

Veillez prendre note : Vous devrez payer des frais d'annulation de 50 \$ si vous ne vous rendez pas à votre rendez-vous et que vous ne donnez pas un avis d'au moins 24 heures.